
UCHWAŁA NR 173/VIII/13/2019
RADY MIEJSKIEJ KONSTANCIN-JEZIORNA

z dnia 27 listopada 2019 r.

w sprawie rozpatrzenia skargi   na Burmistza Gminy Konstancin-Jeziorna dotyczącej 
niedopełnienia obowiązków służbowych przez funkcjonariuszy publicznych ( BRM 238/2019)

Na podstawie art.18 ust.2. pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym       
(t.j. Dz.U. z 2019r. poz. 506 ze zm.) w związku z art. 229 pkt. 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. 
Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz.U. z 2018r. poz. 2096 ze zm.) oraz § 
20 ust. 1 Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna przyjętego uchwałą Nr 141/VI/14/2011 Rady 
Miejskiej KonstancinJeziorna z dnia 13 września 2011r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy   
Konstancin-Jeziorna (Dz.Urz.Woj. Mazowieckiego z 2011r. Nr 208, poz. 6258 ze zm.)  Rada 
Miejska Konstancin-Jeziorna uchwala, co następuje: 

§ 1. Rada Miejska Konstancin-Jeziorna po rozpatrzeniu skargi na niedopełnienie obowiązków 
służbowych przez funkcjonariuszy publicznych polegające na cyt. „braku właściwych zabiegów 
pielęgnacyjnych zieleni miejskiej w części ulicy Sobieskiego (...) spełniającej funkcje ochronne dla 
zdrowia mieszkańców w gminie uzdrowiskowej zagrożonej smogiem" oraz po zapoznaniu się ze 
stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  stwierdzając, że jest to skarga na Burmistrza 
Gminy Konstancin-Jeziorna, uznaje skargę za bezzasadną z przyczyn określonych w uzasadnieniu, 
stanowiącym integralną część uchwały.

§ 2. Zobowiązuje Przewodniczącego Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna do powiadomienia 
Skarżącego o sposobie załatwienia skargi, poprzez przesłanie kopii niniejszej uchwały.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

 
Przewodnicząca Rady 

Miejskiej

Agata Wilczek
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UZASADNIENIE

do uchwały Nr 173/VIII/13/2019 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 27 listopada
2019 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna dotyczącej
niedopełnienia obowiązków służbowych przez funkcjonariuszy pyblicznych (BRM 238/2019)

Pismem z dnia 24 czerwca 2019r. do Biura Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna została
złożona skarga na niedopełnienie obowiązków służbowych przez funkcjonariuszy publicznych
(BRM 238/2019) polegające na cyt. „braku właściwych zabiegów pielęgnacyjnych zieleni
miejskiej w części ulicy Sobieskiego (...) spełniającej funkcje ochronne dla zdrowia mieszkańców
w gminie uzdrowiskowej zagrożonej smogiem".

Skarga była przedmiotem obrad VIII sesji w dniu 25 czerwca 2019 r. Rada Miejska
Konstancin-Jeziorna po zapoznaniu się z zarzutami zawartymi w skardze, wnioskiem z dnia 27
czerwca 2019r. (BRM.0003.65.2019) przekazała powyższą skargę do rozpoznania Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna, która zakwalifikowała powyższą skargę,
jako skargę złożoną na Burmistrza gminy Konstancin-Jeziorna.

Rada Miejska Konstancin-Jeziorna po zapoznaniu się z dokumentami załączonymi do
skargi oraz po zapoznaniu sie z zarzutami zawartymi w powyższej skardze stwierdza, iż trudno
jest się odnieść do przedstawionych przez Skarżącego fotografii, tuż przed planowanymi pracami
porządkowo-pielęgnacyjnymi w tym rejonie, które prowadzone są sukcesywnie w obrębie całej
gminy.

Ponadto, należy zauważyć, że szybkość wzrostu roślin ozdobnych i powierzchni

trawiastych uzależniona jest od wielu czynników, w tym od panujących warunków

atmosferycznych. Działania wybiórcze w terenie zalesionym nie przynoszą właściwych efektów.

Zwiększając częstotliwość odchwaszczania, strzyżenia czy zamiatania tylko wybranych odcinków

ulic jest nieefektywne i nieekonomiczne oraz wydłuża czas działań pielęgnacyjnych, co skutkuje

zaniedbaniem pozostałych zieleńców przyulicznych.

Prace w zakresie utrzymania zieleni przy ul. Sobieskiego prowadzone są cyklicznie,

w miarę potrzeb, w oparciu o posiadane środki na ten cel. W bieżącym roku w miesiącu maju i

lipcu przeprowadzono cięcia formujące żywopłotów i zakrzywień, natomiast zamiatanie ciągów

pieszych i ulicznych w tym rejonie wykonano w miesiącach: marcu, maju, czerwcu, sierpniu i

październiku. Dokonano również w tym roku kilkukrotnego odchwaszczania krzewów i roślin

okrywowych. Z końcem miesiąca listopada przewidziano grabienie liści z jednoczesnym

zamiataniem ciągów ulicznych.

Rada Miejska zauważyła że biorąc pod uwagę obszar całego miasta z roku na rok można

zauważyć zmiany w zakresie utrzymania zieleni, prowadzące do poprawy estetyki i wizerunku

miasta Konstancin- Jeziorna. Dlatego też, biorąc pod uwagę całokształt działań prowadzonych

przez pracowników zajmujących się organizowaniem i nadzorem prac w zakresie utrzymania

zieleni i porządku, nie można zgodzić się z zarzutami Skarżącego, gdyż jego argumentacja nie

znajduje potwierdzenia w rzeczywistości.

Wobec powyższego Rada Miejska Konstancin-Jeziorna w wyniku analizy dokumentów

i rozpatrzeniu zawartych w skardze zarzutów uznaje skargę za bezsadną.
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